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Närvarande styrelse: Kjell-Åke Grubb, Kjell Eriksson, Per Norbäck, Ulf Thunström, Alf Wicksell, Anders Westrin 

Lars Wiström, Sören Ödmark  

Närvarande jaktledare: Simon Forsberg, Jimmy Hansson, Niclas Håden, Lars Johansson,  Kent Jönsson, 

Christer Karlsson, Arne Lindström, Peter Lundgren, Conny Valkebäck, Robin Westman,  

 

§ 5.1 
Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 5.2 
Till att föra dagens protokoll valdes Sören Ödmark 

§ 5.3 
Till att justera dagens protokoll valdes Kent Jönsson 

 
§ 5.4 

Ordf visade statistik över älgobs och avskjutning för angränsande ÄSON. Konstaterades att man 
sett flera älgar i Stöde Södra än i omgivande ÄSON. Ordf menar att ”älgstammen har hämtat igen 
sig”. Han menar att vi kan planera för högre avskjutning. Spillningsinventeringen bekräftar  
resultatet i älgobsen.  
Avskjutningen hittills för de olika ÄSON har legat på en relativt hög nivå. Nyttjandegraden dvs  
resultat i förhållande till målplanen ser ut som följer för angränsade ÄSON  

• Ortsjön  53% 
• Ljungaverk 60% 
• Attmar 59% 
• Sundsvall 79% 
• Stöde Södra 78%  

Ordförande konstaterade att Stöde Södras tre-årsplan bör kunna revideras. Enligt nuvarande plan 
är 55 älgar målet för 2022. 
Ordf informerade vidare att Stöde Södras areal har reviderats något. 
 

 § 5.5 
Ordf  delar ut en sammanställning på avskjutningen för de olika jaktlagen tom aktuellt datum. Han 
anser att 3 vuxna djur bör kunna fördelas. Han menar vidare att ett flertal kalvar också skall 
kunna delas ut. Det beslutas att omgående tilldela Vigge en vuxen ko och Klacken en vuxen tjur.  
Innan den tredje vuxna älgen delas ut skall det berörda jaktlaget ha skjutit fullt på tilldelad pott 
inklusive kalvar. 
Ordf påpekade att det är viktigt att resultat inrapporteras omedelbart för att målstyrningen skall 
kunna fungera. 
Älgskötselplan. Efter jaktsäsongen skall ställning tas om målen skall förändras.  
 

§ 5.6 
Kronhjort har observerats på ett flertal platser inom viltvårdsområdet. Inget djur har dock fällts i 
i området. Däremot har en hind skjutits i Gösunda, där det finns ett 25-tal hjortar söder om  
kriminalvårdsanstalten. I Stöde Södra betraktas hjort som småvilt och under älgjakten bedriver vi 
inte småviltsjakt samtidigt. Vår tilldelning är en hjort, en hind plus en kalv. 
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§ 5.7 

Informerades med grafer om försäljningen av jaktkort via hemsidan plus statistik på antal träffar. 
Önskemål framfördes om att lägga ut aktuell avskjutning vilket Sören lovade att åtgärda. 
  

§ 5.8 
Ordförande informerade om att åtelkameror nationellt kan komma att användas för älginventering. 
Han lade också ett förslag om att Stöde Södra skall köpa in ett antal kameror för utplacering på  
några strategiskt intressanta platser. Konstaterades att detta är en styrelsefråga för beslut på  
årsmötet, varför frågan bordlades.  

	
§ 5.9 

Nästa möte blir årsmötet i februari. 

 
Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Kent Jönsson 
Sekreterare   Justerare 
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